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Jagers hebben sterk vermoeden
van stroperij in Dwingelderveld
JON VAN SCHILT

RUINEN/DWINGELOO De schoten, die
geregeld in of nabij het Dwingel-
derveld zijn te horen, kunnen dui-
den op de aanwezigheid van stro-
pers.

Jagers hebben sterk de indruk dat er
dingen gebeuren die het daglicht
niet kunnen verdragen. ,,Wij krijgen
geregeld meldingen van schoten in
de avonduren en hebben het sterke
vermoeden dat er wel degelijk wordt
gestroopt’’, zegt Bert Jan Pol, voor-
zitter van de wildbeheereenheid
Dwingelderveld en omstreken. ,,Wij
zijn al eens met dit verhaal naar de
politie gestapt, maar daar hebben
we niets meer van gehoord.’’

Vooral in de avonduren, tegen de
schemer, is geregeld het indringen-
de geluid van geweerschoten hoor-
baar. Volgens de politie en Staats-
bosbeheer zijn er geen overduidelij-
ke aanwijzingen voor stroperij.
Maar, zo wordt er in één adem aan
toegevoegd, het is heel moelijk vast
te stellen of het om legale of illegale
jacht gaat.

Binnen de grenzen van het natio-
nale park is de jacht niet toegestaan.
In de jachtvelden rondom het Dwin-

gelderveld mogen momenteel ree-
bokken en vossen worden gescho-
ten. Ook dit gebeurt in de avond-
uren, tot een uur na zonsondergang.
,,Als het pikkedonker is en je hoort
een schot, dan zijn het zeker stro-
pers. Jagers werken niet met licht-
bakken.’’

Pol vervolgt: ,,We hebben heel
sterke vermoedens, maar die zijn
moeilijk hard te maken. Er is in de
avonduren geen toezicht in het
Dwingelderveld. Is er binnen de
grenzen van het nationale park ge-
schoten of er net buiten? En wie
heeft er geschoten? Dat moet wel
duidelijk zijn. Daar komt bij dat het
een groot en uitgestrekt gebied is,
waar een stroper zich makkelijk kan
verstoppen.’’

Daar komt nog iets bij, weet Albert
Henckel, boswachter van Staatsbos-
beheer. ,,Stropers schieten op bees-
ten. In het verleden is er ook wel op
verkeersborden geschoten. Klinkt
hetzelfde, maar is toch iets heel an-
ders.’’

Henckel oppert dat jagers bijhou-
den hoe vaak en waar ze een schot
lossen. ,,Als er dan een melding
komt, kun je eenvoudig nagaan of er
een jager of een stroper actief is ge-
weest.’’

Janneke Eigeman, woordvoerster
van de Koninklijke Nederlandse Ja-
gers Vereniging, voelt niet veel voor
een schotenregistratie. ,,Jagers die

een bok schieten, moeten het dier al
voorzien van een loodje met een
uniek nummer. De vangst wordt dus
al geregistreerd.’’


